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 22-6-51 31 מספר  מזכירות רחבהפרוטוקול 

 15/6/22מועד: 

 18:00בשעה   הישיבה נפתחה

 12 : חברי המזכירות הרחבהמספר  

 מאירי  לביא  יואב להב, שולה טל, סברנסקי   אלדד , סגל יצן נ, דגן  , מירידגני , טלי רב טל   נוהר, נוכחים:  

 , גורן  שחר  ,שריקי  , שמואליקפירדמן שירי , סמןארטל וי מאיה  חסרים: 

 שחם  מוזמנים קבועים: 

 משתתפים נוספים :  

 : סדר היום

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת  .1

 (  שינוי הסדר רולנים )המשך לדיון שנקטע בישיבה הקודמת  –סיום דיון   .2

חזרה ההצעה שהביאו שחם ולביא  י הקודמת, הובישיבה שלפנ –שטחים פרטיים ושפפ"ים   .3

בנושא להכנה מחודשת בהתאם להערות שעלו בה, בינתיים השטח לא מחכה והבעיה מחריפה,  

ה למזכירות וכרע לא ברור אם  נמצאה בארכיון הצעת החלטה של נוהר ומושקו שכנראה הובא 

 נדונה ואושרה, הצעתם מובאת מחדש. 

 . שונות 4

   

 : והחלטות ןדיו   

 וקול ישיבה קודמת מאושר וטפר .1

מתנגד מצורף    1נמנע,  1בעד,   6אושר ברוב של  –תיקון להסדרי שכירות רולן אמצעי  .2

 כולל תיקון להצעה שלא יהיה ניתן לדון פעם נוספת בהגדלת ההנחה. 

ללא   8, ברוב של  חריגה למרחב הציבוריבנושא  20/12/17ת מ  ישרור החלטת מזכירוא .3

 פה בדיון מודגשת באדום.ושרה ההצעה כולל תוספת שנוס מתנגדים א

הפגישה עליה   התקדמות חלף אח"ת )פירות נכסים(דיווחים בנושא נמסרו  –שונות  .4

א תעסוק בהצעה עצמה אלא בהערכת שווי  ל 17:30  – 16:30דיווחתי שתתקיים ברביעי הקרוב 

אחרי הישיבה( ובנושא בית   דירת זונשיין )יש התפתחויות חדשות , ף אח"תניר עותק לטובת חל

מש"ח   10ך לקבל את הצעת ה שהתקיימה בבוקר החליט הצוות העוסק בכבישיבה  –תרבות 

יין ולכן עוד לא הועברה תשובתנו זו  מסויים בענ נבדק נושאעדיין  –מבקש לא לדבר בנושא )

 ניצן הזכיר את בקשתו לקבל דו"ח ביצוע תקציב אסי והוא מצורף.  לביטוח חקלאי(. 

לאשר  האם  –ושא שעלה למחרת הישיבה  והועבר במשאל ווטסאפ לחברי המזכירות נ .5

ברוב של  הוחלט   –תליית דגל הגאוה במרחב הציבורי במסגרת חודש הגאוה ורק בתקופה זאת 

   .לאפשר תליית הדגל 1נגד  11

 שם: לביא ר .6
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